
 

 

De gemeenteraad van Den Helder, in vergadering bijeen op 19 juni 2017, 

 

constaterende dat: 

- het Beleidskader Toerisme een stevige ambitie laat zien om meer bezoekers naar Den Helder te 

 trekken; 

- evenementen een belangrijk onderdeel zijn binnen de gemeente Den Helder om deze bezoekers 

 naar onze regio toe te trekken; 

- reeds bestaande evenementen onder de bevolking op een breed draagvlak kunnen rekenen; 

- de organisatie van evenementen in Julianadorp mogelijk onder druk komt te staan door de 

ontwikkeling van de Willem Alexanderhof en het beoogde nieuwe park;   

van mening zijnde dat: 

- wij het initiatief om te komen tot een park én de ontwikkeling van een vaste locatie voor 

 evenementen in Julianadorp beide, mits financieel haalbaar, omarmen; 

- dit vraagt om een bredere visie op een totale gebiedsontwikkeling rondom het Willem 

 Alexanderhof, de ijsbaan, het beoogde park, Scholen aan Zee en het gebied tussen de Zuiderhaaks 

 en ’s Heeren Loo; 

- één specifieke locatie waar alle bestaande evenementen kunnen blijven bestaan de voorkeur 

 heeft, ook in het licht  van een mogelijke “gecombineerde” vergunningaanvraag en intensievere 

 samenwerking op het gebied van handhaving, verkeersafwikkeling, EHBO en de inzet van de vele 

 vrijwilligers; 

draagt het college van burgemeester en wethouders op om: 

1. evenementenorganisatoren in Julianadorp te betrekken bij de mogelijk nieuwe 

ontwikkelingen rondom het Willem Alexanderhof; 

2. binnen de eerder toegezegde scenario’s omtrent de mogelijke realisatie van een park in 

Julianadorp ook nadrukkelijk een evenemententerrein te realiseren; 

3. evenementen en mogelijk andere activiteiten op één specifiek terrein te faciliteren. 

 

J.K. Visser, 

 

 

fractievoorzitter VVD 


